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Jeśli wszystko pójdzie dobrze, projekt stadionu w Rzymie będzie

kontynuowany, ale władze muszą to potwierdzić i ogłosić otwarcie". Tak

twierdzi wicepremier Włoch, minister rozwoju gospodarczego, pracy i

polityki społecznej, Luigi Di Maio, który został poproszony o głos, po

obradach Rady Ministrów.

"Cieszę się, że rzymski prokurator wyjaśnił, że burmistrz Raggi nie ma z tym

skandalem nic wspólnego", dodał. "To, o czym się dowiedzieliśmy, jest przykre -

kontynuował Di Maio - ale ważne jest, jak reaguje siła polityczna w takich

przypadkach". "Pokazaliśmy, że ci, którzy popełniają błędy, płacą, dlatego

poprosiliśmy o rezygnację prezydenta ACEA (Luca Alfredo Lanzalone). Jestem dobrej

myśli jeśli chodzi o kontynuację prac nad stadionem ale wszystko trzeba wyjaśnić".

"Już autoryzowałem inspekcję, dokonamy jej i wtedy zobaczymy, co się stało przy

projekcie i naprawimy wszystko". Tak stwierdził minister dziedzictwa kulturowego,

Alberto Bonisoli, pod koniec obrad Rady Ministrów. "Teraz zobaczymy, czy wszystko

zostało wykonane tak, jak powinno było", dodał, odpowiadając na pytania

dziennikarzy.

Po decyzjach rządu, prokuratury i władz regionu, widać że szansę na kontynuację

realizacji projektu są. Na pewno jednak dojdzie do opóźnień. Oby słońce znowu

zaświeciło.
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